

ANNEX A

No. 4739. CONVENTION ON THE RECOGNITION AND ENFORCEMENT OF FOREIGN ARBITRAL AWARDS, DONE AT NEW YORK ON 10 JUNE 1958¹

ANNEXE A

Nº 4739. CONVENTION POUR LA RECONNAISSANCE ET L'EXÉCUTION DES SENTENCES ARBITRALES ÉTRANGÈRES. FAITE À NEW YORK LE 10 JUIN 1958¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

15 November 1979

JORDAN

(With effect from 13 February 1980, subject to the legal effects which each Party might wish to draw from the reservation below as regards the application of the said Convention.)

RATIFICATION

Instrument déposé le :

15 novembre 1979

JORDANIE

(Avec effet au 13 février 1980, sauf les conséquences juridiques que chaque Partie jugerait devoir attacher à la réserve ci-dessous en ce qui concerne l'application de ladite Convention.)

[ARABIC TEXT — TEXTE ARABE]

مع تحيطنا بعدم اذعاننا لایدة احكام تصدر من اسرائیل او يک---ون
اسرائیلیا طرفًا فيها

[TRANSLATION]

[the Government of Jordan] shall not be bound by any awards which are made by Israel or to which an Israeli is a party.

Registered ex officio on 15 November 1979.

[TRADUCTION]

[le Gouvernement jordanien] ne se conformera à aucune sentence rendue par Israël ou à laquelle un citoyen israélien serait partie.

Enregistré d'office le 15 novembre 1979.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 330, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 4 to 13, as well as annex A in volumes 851, 856, 936, 957, 959, 962, 968, 977, 980, 982, 986, 995, 997, 1006, 1033, 1041, 1088, 1128, 1136, 1145 and 1148.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 330, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 4 à 13, ainsi que l'annexe A des volumes 851, 856, 936, 957, 959, 962, 968, 977, 980, 982, 986, 995, 997, 1006, 1033, 1041, 1088, 1128, 1136, 1145 et 1148.